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NOTIFICATION 臺灣 追加通知－行動寬頻業務寬頻終端設備 

Addendum 

The following communication, dated 19 March 2018, is being circulated at the request of the 
delegation of The Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu.  
 

_______________ 
 

 
The Separate Customs Territory of Taiwan, Penghu, Kinmen and Matsu would like to notify that the 
amendment of "Technical Specifications for Mobile Broadband Business Terminal Equipment," as 
per G/TBT/N/TPKM/309 on 1 December 2017, was promulgated on 12 March 2018 and came into 
effect on the same day. Meanwhile, the title of the technical specifications is renamed as 
"Technical Specifications for Broadband Terminal Equipment of Mobile Broadband Business".2017年
12月1日關於修正「行動寬頻業務終端設備技術規範修正技術規範」的通知G/TBT/N/TPKM/309，已於2018年3月12

日公布，並自即日起生效。同時，該技術規範之名稱修訂為「行動寬頻業務寬頻終端設備技術規範」。 
For further information, please contact: 

WTO/TBT Enquiry Point 
Bureau of Standards, Metrology and Inspection 
Ministry of Economic Affairs 
No.4, Sec. 1, Jinan Rd. 
Zhongzheng Dist., Taipei City 100, Taiwan 
Tel.: (886-2)23431813 
Fax: (886-2)23431804 

https://members.wto.org/crnattachments/2018/TBT/TPKM/18_1491_00_e.pdf 

https://members.wto.org/crnattachments/2018/TBT/TPKM/18_1491_00_x.pdf 

__________ 


